
 
Z A P I S N I K  

2. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke 
održane 27. lipnja 2013. godine 

 
 Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić -  
Bukovac. 
 
 Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su sjednici nazočna 33 člana Gradskog 
vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. 
  
 Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Ivan Bogdanić, Teo Božanić, 
dr.sc. Aleksandar Bulog, Hrvoje Burić, mr.sc. Vesna Buterin, mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana 
Cvjetović, dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance, Snježana Čop, Ivan Ivaniš, Sanjin Kajba, dr.sc. Petra 
Karanikić, Ivan Kirin, Ana Komparić Devčić, Milena Kraljević, Sandra Krpan, Sanjin Kuljanić, 
Bojan Kurelić, Ida Mahmutefendić, Ljiljana Mihić, Nikolina Milčić, Duško Milovanović, Danijel 
Paliska, Dorotea Pešić-Bukovac, Gordana Petrović, Vuk Prica, Vedran Sabljak, Čedomir 
Salević, dr.sc. Predrag Šustar, Danko Švorinić, Ana Trošelj, Walter Volk i Davor Zubović. 
 
 Izostanak su opravdali članovi Gradskog vijeća Livio Defranza i dr.sc. Nikola 
Ivaniš. 
 
• Na zapisnik konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća održane 11. lipnja 2013. 

godine nije bilo primjedbi. 
 
• UVODNE OBAVIJESTI: 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da član Gradskog 
vijeća Ivan Kirin nije bio nazočan konstituirajućoj sjednici Gradskog vijeća tako da će 
svečanu prisegu dati na današnjoj sjednici. Predsjednica Vijeća zatim je pročitala tekst 
prisege, a član Gradskog vijeća Ivan Kirin dao je pred Vijećem prisegu i tekst prisege 
potpisao. 
 
 U nastavku sjednice, predsjednica Vijeća je, sukladno odredbi članka 12. Poslovnika 
Gradskog vijeća, izvijestila Vijeće da je član Gradskog vijeća Lucian Vukelić podnio ostavku 
na dužnost člana Gradskog vijeća. Ostavka je dostavljena dana 21. lipnja 2013. godine, s 
kojim danom je članu Vijeća Lucianu Vukeliću prestao mandat u Gradskom vijeću. Lucian 
Vukelić je izabran za člana Gradskog vijeća sa kandidacijske liste političkih stranaka 
Hrvatska demokratska zajednica – HDZ, Hrvatska seljačka stranka – HSS i Hrvatska stranka 
prava dr. Ante Starčević – HSP AS. 
 Za zamjenika člana Gradskog vijeća Luciana Vukelića političke stranke Hrvatska 
demokratska zajednica – HDZ, Hrvatska seljačka stranka - HSS i Hrvatska stranka prava dr. 
Ante Starčević - HSP AS, na temelju članka 81. stavka 3. Zakona o lokalnim izborima, 
dogovorno su odredile dr.sc. Teu Čaljkušić – Mance. Tea Čaljkušić - Mance neizabrana je 
kandidatkinja pod rednim brojem 8. kandidacijske liste političkih stranaka HDZ - HSS - HSP 
AS. 

Predsjednica Vijeća zaključno je izvijestila da su ispunjeni uvjeti za početak 
obnašanja dužnosti članice Gradskog vijeća Tee Čaljkušić - Mance. 

Nakon što je utvrdila da je Gradsko vijeće primilo na znanje obavijest o prestanku 
mandata člana Gradskog vijeća i početku mandata zamjenice člana Gradskog vijeća, 
predsjednica Vijeća je pročitala tekst svečane prisege, a članica Gradskog vijeća Tea 
Čaljkušić-Mance dala je pred Vijećem prisegu, nakon čega je tekst svečane prisege 
potpisala. 

 



Predsjednica Vijeća nadalje je obavijestila da je u Gradskom vijeću osnovano šest 
klubova članova Gradskog vijeća i to: 
- Klub Primorsko goranskog saveza i Akcije mladih (PGS – AM) koji ima četiri člana. 

Predsjednica Kluba je Ana Trošelj, a njezin zamjenik je Bojan Kurelić, 
- Klub Hrvatske stranke umirovljenika koji ima tri člana. Predsjednica Kluba je Ljiljana 

Cvjetović. 
- Klub Socijaldemokratske partije Hrvatske i Autonomne regionalne stranke Hrvatskog 

primorja, Gorskog kotara, otoka i Rijeke (SDP i ARS) koji ima 12 članova. Predsjednica 
Kluba je Ana Komparić Devčić, 

- Klub Hrvatske narodne stranke - liberalnih demokrata i Istarskog demokratskog sabora 
(HNS – IDS) koji ima tri člana. Predsjednica Kluba je Snježana Čop, 

- Klub Hrvatske demokratske zajednice i Hrvatske stranke prava dr. Ante Starčević (HDZ – 
HSP AS) koji ima šest članova. Predsjednica Kluba je Vesna Buterin. 

- Klub Hrvatskih laburista – Stranke rada koji ima pet članova. Predsjednik Kluba je Vedran 
Sabljak. 

 
• AKTUALNI SAT 
 
1. DOROTEA PEŠIĆ BUKOVAC je, u svezi dobivenog pisma predstavnika obrtnika riječke 
tržnice vezano uz fiskalizaciju na otvorenom prostoru, upitala Gradonačelnika kakav je  
njegov stav u svezi toga i što se poduzelo da na otvorenom prostoru ne bude fiskalizacije? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio kako je promjenama zakonske 
regulative definirana obveza uvođenja fiskalnih kasa i na tržnicama do 1. 7. o.g. osim za one 
prodavače koji prodaju isključivo svoje proizvode. Nadalje je naveo da se Udruzi gradova još 
u veljači o.g. obratilo udruženje Hrvatskih tržnica s prijedlogom da se podrži njihova inicijativa 
da se iz fiskalizacije izuzme prodaja na otvorenom odnosno na štandovima. Udruga gradova 
je inicijativu prihvatila te uputila zahtjev Ministarstvu financija odnosno Poreznoj upravi da se 
prodaja na štandovima izuzme iz obveze provođenja fiskalizacije. Očito je da, prema 
informacijama koje on ima, Ministarstvo financija odnosno Porezna uprava tu informaciju nije 
prihvatila. Jedino što još Grad može učiniti je da još jedanput apelira na Ministarstvo financija 
i Poreznu upravu da izuzmu obvezu provođenja fiskalizacije kod prodaje na otvorenom 
odnosno na štandovima, zbog nemogućnosti provođenja te obveze iz tehničkih uvjeta, ali 
konačnu odluku o tome donosi Ministarstvo financija i Vlada Republike Hrvatske. 
 
2. TEO BOŽANIĆ je upitao Gradonačelnika kada se mogu očekivati konkretni radovi na 
izgradnji čvora Kozala, jer bi to stanovnicima tog područja znatno skratilo vrijeme putovanja 
ka istoku i ka zapadu te znatnu uštedu na benzinu? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da on podržava izgradnju čvora na 
Kozali, ali je malo zbunjen jer je upravo tim pitanjem u izbornoj kampanji bio napadan od 
jednog od njegovih protukandidata da se po pitanju riječke zaobilaznice nije ništa učinilo već 
su to učinile Hrvatske ceste u doba ministra Kalmete, pa pretpostavlja da bi on mogao dati 
detaljniji odgovor zašto čvor Kozala nije napravljen kada je izgrađena kompletna riječka 
zaobilaznica. 
 To pitanje je i on više puta postavljao Hrvatskim cestama, pa je nastojeći ubrzati to 
rješenje, Grad preuzeo na sebe obvezu izrade idejnog i glavnog projekta čvora Kozala, kako 
bi se stvorili uvjeti za realizaciju izgradnje tog čvora, što ovisi o Hrvatskim cestama i njihovom 
financijskom planu. 

Podsjetio je da je Grad pokrenuo inicijativu i izradu idejnog i glavnog projekta čvora 
Kozala, a oni koji su gradili i planirali gradnju čvora Kozala do sada to nisu napravili. Vjeruje 
da će u narednom razdoblju uspjeti osigurati i realizaciju izgradnje tog čvora čime bi se 
znatno smanjilo opterećenje gradskih cesta u komunikaciji između istočnog i zapadnog dijela 
grada. 
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TEO BOŽANIĆ je skrenuo pozornost da se KD Kozala u posljednje dvije godine neovlašteno 
širilo što je u suprotnosti s Generalnim urbanističkim planom tako da se, uz svu dobru volju, 
nema gdje napraviti južni izlaz sa zaobilaznice. 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da se KD Kozala nije širilo neovlašteno 
mimo Generalnog urbanističkog plana barem u onom dijelu u kojem je predviđena izgradnja 
zaobilaznice. Idejnim rješenjem definirano je na koji način će se čvor izgraditi i sve je u 
skladu sa Generalnim urbanističkim planom kao što je definirano i područje Gradskog groblja 
Kozala. 
 
3. DUŠKO MILOVANOVIĆ je upitao u kojoj su fazi planovi uređenja područja Delte i Porto 
Baroša, kada će biti raspisan natječaj te kada se očekuje zatvaranje natječaja i kada bi 
mogla krenuti I faza izgradnje. Ujedno ga zanima rješenje područja Delta kao najvećeg 
riječkog parkirališta na kojem se planira uređenje velike zelene površine javnog parka, te je 
upitao da li se u sklopu tog područja planiraju i parkirna mjesta ili će to biti riješeno u sklopu 
auto garaža koje su u izgradnji? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je uređenje područja Delte i Porto 
Baroša sigurno jedan od najvećih i najznačajnijih projekata koji su planirani u Rijeci u 
narednom razdoblju i koji će definitivno promijeniti sliku Rijeke budući da se radi o projektu 
koji se prostire na cca 30 ha površine od obalne crte pa sve do Spomenika oslobođenja. Taj 
projekt je potaknut kroz projekt Rijeka Gateway koji ima dva cilja, jedan je povećati 
konkurentnost Riječke luke, a drugi je urbanizacija riječke luke. Treći dio je izgradnja 
obilaznice odnosno prstena cesta oko Rijeke.   

Za sada je u potpunosti realiziran dio koji se odnosi na cestovnu infrastrukturu, iako je 
Generalnim urbanističkim planom davno bilo poznato sve što bi se na Delti trebalo riješiti. 
Međutim, nije bilo adekvatnog sugovornika kao nositelja tog projekta, a to je Lučka uprava,  u 
kontekstu izrade arhitektonsko urbanističkog natječaja koji će definirati sadržaje na tom 
području. Na području od ceste D-404 do morske obale bit će dosta intenzivne gradnje, dok 
će sjeverna Delta od ceste D 404 do Spomenika oslobođenja biti pretvorena u veliki gradski 
park, ispod kojega će ostati parkirna mjesta, što znači da će se broj parkirnih mjesta u 
odnosu na postojeći i povećati. Po odredbama Generalnog urbanističkog plana planirana je 
ukupno površina svih katova cca od negdje gotovo 350.000 m2.  

Natječaj za taj projekt trebao bi biti ili je već raspisan ovih dana, a provoditelj 
Natječaja je Društvo arhitekata Rijeka, Lučka uprava i Grad Rijeka. Žiri za izbor ponuditelja je 
međunarodni, a čine ga predstavnici Slovenije, Grčke i Italije te hrvatski arhitekti s 
međunarodnim iskustvom. Natječaj bi trebao biti završen negdje u listopadu o.g., nakon čega 
bi se pripremio natječaj za odabir koncesionara koji bi investirao u ovaj projekt, tako da se 
prve aktivnosti mogu očekivati krajem ove godine ili početkom iduće godine u smislu odabira 
koncesionara koji bi nakon dobivanja potrebnih dozvola mogao krenuti s radovima. 

Po okončanju natječaja međunarodni žiri će dodijeliti tri jednako vrijedne nagrade 
kako bi se budućem koncesionaru omogućilo više slobode u odabiru najpovoljnijeg rješenja. 
Taj projekt, budući se gradi privatnim kapitalom, osim što mora ispuniti uvjete propisane 
Generalnim urbanističkim planom, mora biti dopadljiv i lijep, mora imati i određenu 
ekonomsku fizibilnost, inače ga nitko neće graditi. 

Vjeruje da se navedenim postupcima krenulo u realizaciju projekta koji bi trebao 
završiti sa izgradnjom velike parkovne površine na većem području današnjeg parkirališta 
Delta, podzemnim garažama, marinom u Porto Barošu, hotelom i kongresnim centrom, 
akvarijem i sa cca 1500 - 2000 stanova u središnjoj zoni Delte, uz ugostiteljske objekte, 
restorane i trgovine, s tim što je Natječajem izričito zabranjena izgradnja trgovačkog centra. 
 
4. GORDANA PETROVIĆ je predložila da se korisnicima usluga Narodne čitaonice na Korzu 
postave klimatizacijski uređaji koji su u ljetnim mjesecima postali neophodni, budući smatra 
da nije riječ o nekoj velikoj investiciji, a u mnogome će doprinijeti ugodnijem boravku u 
čitaonici. 
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Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio kako će učiniti sve da u prostoru 
Gradske čitaonice klime budu što prije postavljene. 
 
5. BOJAN KURELIĆ je upitao po kojim kriterijima i na temelju kojeg natječaja je Festivalu 
pod imenom Republika dodijeljeno pola milijuna kuna proračunskih novaca i koja pravna 
osoba stoji  iza organizacije tog festivala?  
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je u Proračunu Grada Rijeke, 
Odjelu gradske uprave za kulturu predviđena i stavka Projekti od posebnog interesa za Grad 
Rijeku. Što se konkretno tiče Festivala Republika, iznio je da se tu radi o projektu koji 
nadilazi interese Grada Rijeke jer to nije klasičan projekt u segmentu kulture, niti klasičan 
koncertni događaj već projekt koji treba objediniti sve ono što se zajedničkim imenom naziva 
"Kreativna industrija", u kojem će sudjelovati veliki broj međunarodno priznatih stručnjaka koji 
imaju svjetsko iskustvo u pokretanju Start up inkubatora i razvoja kreativne industrije. Radi 
se o izuzetno vrijednom projektu koji Rijeku može pozicionirati na karti Europe i koji će 
sigurno pomoći i u kandidaturi Rijeke za Europsku prijestolnicu kulture. Prema tome, ne 
vidim ništa čudno niti ništa problematično u načinu na koji je taj projekt realiziran. 
 
BOJAN KURELIĆ je dodatno upitao tko stoji iza organizacije Festivala Republika te na 
temelju čega je procijenjeno da je taj Festival vrijedniji 50 puta od Festivala Ri rock koji se u 
Gradu Rijeci održava od 1979. godine i koji je prema službenom istraživanju javnog mnijenja 
proglašen najprepoznatljivijim brendom Grada Rijeke, te je napomenuo da je Festival Ri rock 
za ovu godinu dobio 10.000 kuna, a Festival Republika pola milijuna kuna. 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da ne zna točno koja pravna osoba 
stoji iza organizacije. tog Festivala, ali da je Grad Rijeka formalno organizator. Tko radi 
tehničku organizaciju ne zna, pa će članu vijeća u tom kontekstu dostaviti pisani odgovor. 
Koncept kojim se Grad vodi je činjenica da u inicijalnoj fazi svakog projekta treba osigurati 
veća sredstva da bi projekt zaživio, iako su objektivni troškovi znatno veći od onih koji se 
financiraju iz Proračuna. 

Što se riče Ri rocka, iznio je da se radi o manifestaciji koju Grad kontinuirano 
podržava, bez obzira na to da li su organizatori uspjeli predstaviti njezin značaj. Isto tako, 
volio bi znati koje je to službeno istraživanje po kojem je Ri rock najpoznatiji riječki brend, ne 
umanjujući važnost tog događaja te dodao kako je Festival Republika manifestacija 
međunarodnog karaktera koja nadilazi područje Grada Rijeke i Republike Hrvatske. 
 
6. DANKO ŠVORINIĆ je, vezano uz intenzitet gradskih događaja za vrijeme ljetnih mjeseci, 
konstatirao da je najveći broj događanja koncentrirano u 6. mjesecu, nakon čega slijede 
Riječke ljetne noći u 7. mjesecu, nakon čega počinje mrtva sezona u kolovozu kada u većini 
drugih gradova na Jadranskoj obali bude velik intenzitet različitih događanja. Upitao je zašto 
je to tako, a neslužbeno je saznao da su razlog tome kolektivni godišnji odmori u Gradu 
Rijeci i HNK Ivana pl. Zajca? Ujedno je upitao da li se razmatra mogućnost da se sljedećih 
godina određeni broj događanja planira i u mjesecu kolovozu? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio kako Grad ne može biti organizator 
svega i svačega, niti odgovarati za sve što se u Gradu dešava. Nabrajajući kulturne 
događaje u 7. mjesecu, član Vijeća je osim Riječkih ljetnih noći, zaboravio spomenuti Ljeto 
na Gradini, Harteru  i Festival Republiku. 
 Što se tiče 8. mjeseca, naglasio je da Grad nema kolektivni godišnji odmor, za razliku 
od Kazališta koje u 8. mjesecu ima kolektivni godišnji odmor, budući da ga djelatnici nemaju 
kada iskoristiti obzirom da im u 9. mjesecu počinje sezona, a Riječke ljetne noći završavaju u 
7. mjesecu.  
 Nadalje je naveo da Grad i Kazalište ne moraju biti organizatori svih kulturnih 
događanja u Rijeci, pozivajući sve one koji imaju ideje kako obogatiti turističku i kulturnu 
ponudu Grada neka se jave gradskoj upravi. Na žalost, praksa načina funkcioniranja života u 
Rijeci pokazuje da u 8 mjesecu za to ima izuzetno malo interesa. 
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 Podsjetio je da je Grad prije par godina inicirao organizaciju jednog festivala u 8. 
mjesecu, za kojeg su izdvojena značajna financijska sredstva, ali koji na žalost nije uspio jer 
u 8. mjesecu nema interesa za takav vid događanja. Prema tome, ne bježi od potpore 
kulturnim događanjima u 8. mjesecu, pa poziva organizatore da se iduće godine jave. 
 
DANKO ŠVORINIĆ je dodao da je činjenica da u 8. mjesecu pada intenzitet događanja u 
Gradu Rijeci i misli da nije točno da se ne može napraviti veći napor u tom smislu kako bi 
Grad od toga imao neke koristi i kako ne bi izgledao tako pusto. 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da Ljeto na Gradini traje i u 8. mjesecu, 
a nema ništa protiv da Grad podupre organizaciju i nekih drugih događanja u 8. mjesecu te je 
još jednom pozvao organizatore koji su spremni za iduću godinu, uz potporu Grada, pružiti 
neki sadržaj u 8. mjesecu. 
 
7. ANA TROŠELJ je podsjetila kako je Gradonačelnik na Svečanoj sjednici Gradskog vijeća 
održanoj 15. lipnja o.g., povodom proslave zaštitnika Grada, najavio blistavu budućnost 3. 
maja, također jednog od simbola našega Grada, te je upitala koji je stvarni i konačni cilj 
privatizacije 3. maja i kakav će biti konačan oblik 3. maja po okončanju privatizacije? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je na Svečanoj sjednici Gradskog 
vijeća vrlo jasno rekao da je kroz proces privatizacije Brodogradilišta "3. maj" osiguran 
nastavak brodograđevne djelatnosti u Rijeci što ga izuzetno veseli. Što će se dogoditi kroz taj 
proces privatizacije, vjeruje da bi na to prije mogao odgovoriti netko drugi, jer on niti je 
sudjelovao u procesu privatizacije, niti je osmislio taj proces. Naprotiv, još 2009. godine prvi 
puta je otvoreno govorio protiv takvog modela privatizacije, inicirao je zajedničke sastanke sa 
Županijskom skupštinom, sa Gradskim vijećem Grada Kraljevice te su zauzeti vrlo jasni 
stavovi protiv takvog modela privatizacije, ali isto tako se zna tko je inzistirao na ovom 
modelu privatizacije i tko je potpisao uvjete u Briselu po kojima se ta privatizacija morala 
provesti. 
 Podsjetio je da upravo zbog činjenice da je tadašnja vlada HDZ prihvatila privatizaciju 
kao model restrukturiranja i obvezala se u Briselu da će se to provesti do ulaska Hrvatske u 
Europsku uniju, nije bilo druge mogućnosti nego to provesti. Alternativa Europske unije je 
bila gašenje odnosno likvidacija svakog brodogradilišta koji ne prođe kroz proces 
restrukturiranja. Trenutno se može govoriti o tome koliko je privatizacija spretno provedena,  
ne samo u primjeru Brodogradilišta "3. maj" nego i drugih hrvatskih brodogradilišta, ali na 
žalost alternative nije bilo, zato smatra da je u ovom kontekstu prvi cilj ostvaren, a to je 
činjenica da ne dođe do likvidacije brodogradilišta što uključuje i  Brodogradilište "3. maj". 

Vjeruje da će Uljanik i "3. maj" sinergijskim djelovanjem uspjeti sačuvati brodogradnju 
u Primorsko-goranskoj i Istarskoj županiji, a koliko će u tome biti uspješni ovisit će o njihovim 
upravama, jer sam čin privatizacije bez osiguranja poslova koji se sve teže ugovaraju zbog 
stanja na svjetskom tržištu, nije konačan cilj. Nešto više o svemu tome moći će reći nakon 
što priča profunkcionira u okviru Uljanika. 
 
8. VUK PRICA je upitao kada će Grad proširiti besplatnu internet mrežu, koja na inicijativu 
Gradonačelnika već pokriva veći dio grada, na područje Dječje bolnice Kantrida kako bi 
olakšala život pacijentima? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da se ovih dana raspisuje natječaj za širenje 
besplatne internetske mreže, ne samo za područje Dječje bolnice Kantrida, već i za područje 
Nogometnog stadiona na Kantridi i za još dvije lokacije za koje su sredstva osigurana na 
natječaju Ministarstva turizma, a to je područje Željezničkog kolodvora i još jedne zone u 
Starom gradu. Čekalo se na završetak natječaja Ministarstva turizma kako bi se kroz jedan 
postupak javne nabave besplatnom internetskom mrežom pokrile četiri lokacije koje bi do 
kraja 7. ili početkom 8. mjeseca ove godine istovremeno trebale biti u funkciji. 
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9.MILENA KRALJEVIĆ je upitala da li Grad ima namjeru sufinancirati, potpomognuti rad 
dadilja koje su stekle izobrazbu kroz program kojeg je Grad sufinancirao, čime bi se riješila 
nezaposlenost žena, a s druge strane bi se riješio problem smještaja djece u 
izvaninstitucionalnim ustanovama, budući da je i ove godine ostalo 437 neupisane djece u 
predškolske ustanove. 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je točno da je kapacitet Dječjeg 
vrtića Rijeka još uvijek premalen u odnosu na interes, unatoč svim provedenim aktivnostima. 
Podsjetio je kako su u proteklom mandatnom razdoblju izgrađena dva nova vrtića, a  u nekim 
drugim objektima napravljene su adaptacije čime je povećan broj mjesta za 300 djece. 
 Paradoksalno je što se povećanjem kapaciteta dječjeg vrtića povećava i broj 
neupisane djece, što na neki način može biti pohvalno, jer se program Dječjeg vrtića Rijeka i 
njegova cijena prihvaćaju kao atraktivni i u programskom i u financijskom smislu, te je sve 
veći interes roditelja za upis djece u taj vrtić. Činjenica je da je od 437 neupisane djece, 264 
djece iz drugih općina i gradova, što znači da je cca 170 neupisane djece s područja Grada 
Rijeke gdje su oba roditelja zaposlena. 
 Najavio je da će se ovih dana odabrati izvođač radova za izgradnju Dječjeg vrtića 
Pehlin, kao i banka koja će financijski pratiti izgradnju tog Vrtića kapaciteta cca 130 djce, a 
završetak izgradnje očekuje do početka pedagoške godine 2014. 

Također, u suradnji s Talijanskom unijom radi se na izgradnji još jednog vrtića na 
području Krnjeva i novog vrtića na području Rastočina koji bi trebao zamijeniti stari Vrtić, ali s 
puno većim kapacitetom, što bi trebalo zadovoljiti potrebe za upis djece u dječje vrtiće. 
Paralelno s tim, Grad će raditi i na povećanju kapaciteta u postojećim dječjim vrtićima, 
pogotovo u onom dijelu koji se tiče jaslica. 

Podsjetio je da je Grad financijski podržao edukaciju dadilja, ali smatra da nije dobro 
rješenje da se to financira iz gradskog Proračuna, barem ne u kontekstu ako se 
podrazumijeva da bi jedna dadilja čuvala jedno dijete, jer je to daleko iznad uobičajenog 
standarda, a ukoliko netko želi osigurati takav standard morat će to sam izfinancirati. 
Međutim, ukoliko se nađe mogućnost grupnog obavljanja te djelatnosti, za što je potrebno 
osigurati prostor, Grad će to sigurno razmotriti. Nadalje je napomenuo da dadilja nikako ne 
može biti zamjena za dječji vrtić jer u vrtiću rade odgajateljice koje su završile fakultet i imaju 
sva potrebna znanja za odgoj djece, a dadilje su osobe osposobljene za čuvanje djece, ali 
bez naglašene odgojne funkcije.  
 
10. HRVOJE BURIĆ je iznio dvije digresije. Prvo, u svezi privatizacije 3 maja naveo je da je 
u njoj sudjelovao i član SDP gdin Mimica te gđa Pusić, predsjednica Nacionalnog odbora. 

Drugo, govoreći o zaobilaznici iznio je da investitori nisu Hrvatske ceste, već je  
Tvrtka Autocesta Rijeka-Zagreb. 

Nadalje je naveo kako je od nekoliko poslovnih ljudi dobio informaciju da se za 
financiranje Regate Fiumanka daju verbalne donacije, pa ga interesira kakve su to verbalne 
donacije te o kojim se iznosima verbalnih donacija radi? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel  je odgovorio da ne zna kakve su to verbalne 
donacije i tko je dao takve donacije. Po njemu verbalna donacija znači kada netko kaže da 
podržava Regatu Fiumanka i to vjerojatno ne košta ništa. Volio bi da ti poslovni ljudi koji su 
se gdinu Buriću obratili kažu konkretno o čemu se radi, jer sve donacije kojima je 
sponzorirana Regata Fiumanka su definirane kroz Ugovor o sponzorstvu. 
 Što se tiče digresija, odgovorio je da je točno da su gdin Mimica i gđa Pusić bili  
informirani o onome što je gdin Polančec, kojeg se više nitko ne sjeća, potpisao u Briselu. 
Znači da su bili informirani, a nisu u tome sudjelovali jer nisu mogli. 
 Što se tiče Hrvatskih cesta koje su toliko dugo trebale graditi tu dionicu, on je to 
možda smetnuo s uma. Inače taj perfektan potez prebacivanja nadležnosti na Autocestu 
Rijeka-Zagreb i ubacivanja u obvezu Autocesta Rijeka-Zagreb još i dionice do granice sa 
Slovenijom rezultirale su činjenicom da sada umjesto jedne visoko zadužene tvrtke iz doba 
vlasti HDZ-a, a to su Hrvatske autoceste, postoje dvije visoko zadužene tvrtke Hrvatske 
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autoceste i koncesijsko društvo Autocesta Rijeka-Zagreb, što je potpuno nepotrebno, 
nejasno i nerazumljivo kao i mnogo toga što je ostalo iza njih. 
 
HRVOJE BURIĆ je dodao da se cesta i zaobilaznica ne mogu graditi razglednicama već 
novcem. 
 Nadalje, govoreći o verbalnim donacijama spomenuo je gdina Bruna Bonifačića, 
predsjednika Uprave ACI-a koji je Skupštinu Uprave izvijestio da je član Uprave Dražen 
Nikolić samoinicijativno verbalno ugovarao model sponzorstva za prigodne poklone za 
Regatu Fiumanka u iznosu od 350.000 kuna, te dodatnih 250.000 kuna za polo majice i to 
bez znanja i suglasnosti predsjednika Uprave. Tim izvještajem opisano je postupanje 
nepravilnosti člana Uprave, te moli naslov za očitovanje te postupanje i podizanje mjera i 
aktivnosti za rješavanje nepravilnosti spram člana Uprave društva gdina Nikolića. 
Obavještava da će kao predsjednik Uprave Društva kojeg zastupa pojedinačno i samostalno 
poduzeti potrebne mjere kako bi zaustavio opisane aktivnosti člana Uprave Društva Dražena 
Nikolića, te zaključio da u Izvještaju sve piše. 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je dodao na ne zna zašto bi on trebao odgovarati za 
odnose između dva člana Uprave jednog trgovačkog društva u kojem on nije niti u Skupštini, 
niti u Nadzornom odboru te napomenuo da Grad Rijeka nije primio nikakvu donaciju. Jedino 
što zna je da je potpisan Ugovor o donaciji koji je potpisao gdin  Bruno Bonifačić na iznos od 
nekakvih 70.000 kuna, s time da se nije radilo o donaciji u novcu nego o pružanju usluge 
najma brodova iz flote ACI-a. 
 
11. IVAN BOGDANIĆ je govoreći o izgradnji komunalne infrastrukture u prigradskim 
naseljima Gornji Zamet, Mihovilići, Androv Breg, Brašćine-Pulac, Drenovi itd. gdje se radi o 
sustavima za prikupljanje fekalnih i otpadnih voda, gradnju plina, vode i sl., iznio problem 
oborinskih voda koje stvaraju strahovite probleme pješacima i vozačima. 
 Krediti koje Vodovod i kanalizacija i Grad Rijeka preuzimaju od Evropskih banaka 
uvjetuju drukčiji način prikupljanja oborinskih voda. Znači njihovo prikupljanje ne u sustav 
fekalnih voda nego prikupljanje i vraćanje u sustav kao sanitarne, industrijske vode i tako 
dalje. 

Interesira ga što će Grad Rijeka učiniti da se na dovršenim dionicama nešto sanira 
kako bi se u budućim projektima koji se grade izbjegla ovakva situacija? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je svjestan problema oborinskih 
voda koje nije baš jednostavno riješiti jer je problem vezan uz zakonodavstvo Republike 
Hrvatske i pa tako i na Zakon o vodnom gospodarstvu po kojem se oborinska odvodnja 
odvaja od sanitarne odvodnje i to ne samo fizički u smislu posebne infrastrukture nego i u 
smislu nadležnosti i gospodarenja. Po sadašnjim propisima oborinska odvodnja je nešto što 
se može financirati isključivo iz gradskog Proračuna, dakle iz sredstava komunalne naknade. 
Opseg i obim komunalne naknade u ovom trenutku nije dovoljan da se može krenuti u 
ozbiljnije zahvate u kontekstu izgradnje oborinske odvodnje, osim uz pretpostavku da se 
komunalna naknada značajno poveća ili da se smanji standard održavanja čistoće Grada ili 
nešto drugo, što nije dobro rješenje. Smatra da bi rješenje bilo u izmjeni zakonodavstva, 
čime bi i oborinska odvodnja u smislu gospodarenja i razvoja postala djelatnost komunalnih 
društava koji bi kroz sredstva za razvoj i kroz druge izvore financiranja lakše mogli osigurati 
financijsku konstrukciju nego što je to kada se sredstva očekuju od Grada. 
 Nije to problem samo u Rijeci. To je problem praktično u cijeloj Hrvatskoj. To se 
pokušava riješiti u nekim dijelovima investicija koje se provode, ali na žalost ne u svim. 
 U kontekstu projekta koji je najavio i koji će se i financirati iz sredstava Europske 
unije, pokušat će se naći rješenje problema oborinske odvodnje, iako to nije nimalo 
jednostavno. 
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• UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog 
dnevnog reda, koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća, nije podnesen 
prigovor tako da se dnevni red smatra usvojenim kako je predloženo. 

 
Zatim je predsjednica Gradskog vijeća objavila da je Gradsko vijeće usvojilo 

sljedeći 
 

DD  NN  EE  VV  NN  II    RR  EE  DD  
 
 

1. Izbori i imenovanja 
Prijedlog za izbor predsjednika, potpredsjednika i članova stalnih odbora 
Gradskog vijeća Grada Rijeke 

2. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. za 
zaduženje kod Europske banke za obnovu i razvoj radi dogradnje sustava javne 
odvodnje otpadnih voda s pratećim radovima na vodovodnoj mreži 

3. Prijedlog odluke o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Grada 
Rijeke u 2013. godini 

4. Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 
zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Rijeke za razdoblje lipanj - prosinac 
2013. godine 

5. Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase 
6. Prijedlog rješenja o izmjeni Rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. 

Plase. 
 

TOČKA 1. 
Izbori i imenovanja 

Prijedlog za izbor predsjednika, potpredsjednika i članova stalnih odbora 
Gradskog vijeća Grada Rijeke 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić - Bukovac uvodno je izvijestila da je 

materijal za ovu točku dnevnog reda dostavljen članovima Vijeća na klupe, a predlagatelj je 
Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja. 

 
Dodatno uvodno obrazloženje prijedloga podnio je Ivan Ivaniš, predsjednik Odbora za 

izbor, imenovanja i razrješenja. 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo sljedeće odluke: 

 
I. 

U Odbor za gospodarstvo i razvoj Grada Rijeke biraju se: 
za predsjednicu  
dr.sc. Petra Karanikić 
za potpredsjednika 
Danijel Paliska    
za članove 
Tamara Martinčić   
Davor Širola  
Juraj Bukša  
Edo Grubešić  
Marijan Perica.   
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II. 
 U Odbor za promet Gradskog vijeća Grada Rijeke biraju se: 

za predsjednika   
Hrvoje Burić 
za potpredsjednika 
Filip Jakovac     
za članove 
Sandro Blasich          
Duško Milovanović   
Boris Mijolović. 
 

III. 
U Odbor za proračun i financije Gradskog vijeća Grada Rijeke biraju se: 
za predsjednicu 
Ljiljana Mihić    
za potpredsjednicu 
mr.sc. Vesna Buterin  
za članove 
Vladimir Babić    
Irena Vukosavljević          
Vladimir Afrić.  
 IV. 
U Odbor za urbanizam i prostorno uređenje Gradskog vijeća Grada Rijeke 

biraju se: 
za predsjednicu 
Nikolina Milčić 

 za potpredsjednika 
 dr.sc. Aleksandar Bulog 
 za članove 
 Adam Butigan 

Sandro Vizler 
Marijan Bačić. 

V. 
U Odbor za komunalno gospodarstvo Gradskog vijeća Grada Rijeke biraju se: 
za predsjednicu 
Snježana Čop 

 za potpredsjednika 
 Vladimir Predrag 
 za članove 
 Zvonimir Gržeta 
 Mika Lamešić 
 Dejan Pupovac. 

VI. 
U Odbor za kulturu Gradskog vijeća Grada Rijeke biraju se: 
za predsjednika 
Bojan Kurelić 

 za potpredsjednicu 
 Gordana Petrović 
 za članove 
 Lucio Slama 

Sanjin Matijević 
Goran Gračanin. 
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VII. 
U Odbor za sport i tehničku kulturu Gradskog vijeća Grada Rijeke biraju se: 
za predsjednika 
dr.sc. Nikola Ivaniš 

 za potpredsjednika 
 Ismet Mešanović 
 za članove 
 Vera Begić Blečić 

Jadran Lončar 
Igor Sušić. 

VIII.  
U Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb Gradskog vijeća Grada Rijeke biraju se: 

za predsjednika 
Vuk Prica  

 za potpredsjednika 
Nenad Srdoč 

 za članove 
 Irene Ujčić-Rob 
 Ivana Jurčić  

Miran Čoklo 
Zlata Beg-Zec 

 Katherine Trinajstić. 
IX. 

U Odbor za predškolski odgoj i obrazovanje Gradskog vijeća Grada Rijeke 
biraju se: 

za predsjednicu 
Sandra Krpan 

 za potpredsjednika 
 Vojmir Turak 
 za članove 
 Sandi Basić 

Anđelka Jurašić Mikašinović 
 Renata Tomić 
 Nadia Poropat 

Tomislav Štokić. 
X. 

U Odbor za međugradsku i međunarodnu suradnju Gradskog vijeća Grada 
Rijeke biraju se: 

za predsjednika 
dr.sc. Predrag Šustar 

 za potpredsjednika 
 Koraljko Pasarić 
 za članove 
 Jagoda Špalj 
 Tihomir Čordašev 
 Goran Mufić. 

XI. 
U Odbor za mjesnu samoupravu Gradskog vijeća Grada Rijeke biraju se: 
za predsjednicu 
Ljiljana Cvjetović 

 za potpredsjednika 
Walter Volk 

 za članove 
 Predrag Miletić 

Marin Barać 
Tea Mičić-Badurina. 
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XII. 
U Odbor za ravnopravnost spolova Gradskog vijeća Grada Rijeke biraju se: 
za predsjednika 
Teo Božanić 

 za potpredsjednicu 
 Milena Kraljević 
 za članove 
 Snježana Petrinić 
 Tanija Čaušević 
 Andrej Brišćik. 
 

TOČKA 2. 
Prijedlog odluke o davanju suglasnosti KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. za zaduženje 

kod Europske banke za obnovu i razvoj radi dogradnje sustava javne odvodnje 
otpadnih voda s pratećim radovima na vodovodnoj mreži 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić - Bukovac uvodno je izvijestila da je 

materijal razmatrao Odbor za Statut, Poslovnik i propise koji nema primjedbi na materijal te 
da je zaključak Odbora dostavljen članovima Vijeća na klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.  

 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća mr.sc. Vesna Buterin ispred Kluba HDZ – 
HSP AS i Walter Volk ispred Kluba SDP i ARS. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o davanju 
suglasnosti KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. za zaduženje kod Europske banke za 
obnovu i razvoj radi dogradnje sustava javne odvodnje otpadnih voda s pratećim 
radovima na vodovodnoj mreži. 
 

TOČKA 3. 
Prijedlog odluke o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke 

u 2013. godini 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić - Bukovac uvodno je izvijestila da je 
materijal razmatrao Odbor za Statut, Poslovnik i propise koji nema primjedbi na materijal te 
da je zaključak Odbora dostavljen članovima Vijeća na klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o kriterijima 

za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke u 2013. godini. 
 
 

TOČKA 4. 
Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Rijeke za razdoblje  
lipanj - prosinac 2013. godine 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić - Bukovac uvodno je izvijestila da je 

materijal razmatrao Odbor za Statut, Poslovnik i propise koji nema primjedbi na materijale te 
da je zaključak Odbora dostavljen članovima Vijeća na klupe. 
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o 
raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom 
vijeću Grada Rijeke za razdoblje lipanj - prosinac 2013. godine. 
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TOČKA 5. 
Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić - Bukovac uvodno je izvijestila da je 

zaključak Odbora za Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao materijal dostavljen 
članovima Vijeća na klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Rješenje o promjeni 

namjene javnog dobra u k.o. Plase. 
 

 
TOČKA 6. 

Prijedlog rješenja o izmjeni Rješenja o promjeni namjene javnog dobra  
u k.o. Plase 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić - Bukovac uvodno je izvijestila da je 

zaključak Odbora za Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao materijal dostavljen 
članovima Vijeća na klupe. 
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Rješenje o izmjeni 
Rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase. 

 
 
 Sjednica je zaključena u 11,15 sati.  

 
 
 
 

 Tajnica               Predsjednica 
Gradskog vijeća             Gradskog vijeća 

 
Mirna Pavlović - Vodinelić, v.r.      Dorotea Pešić - Bukovac, v.r. 
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	Po okončanju natječaja međunarodni žiri će dodijeliti tri jednako vrijedne nagrade kako bi se budućem koncesionaru omogućilo više slobode u odabiru najpovoljnijeg rješenja. Taj projekt, budući se gradi privatnim kapitalom, osim što mora ispuniti uvjet...
	Vjeruje da se navedenim postupcima krenulo u realizaciju projekta koji bi trebao završiti sa izgradnjom velike parkovne površine na većem području današnjeg parkirališta Delta, podzemnim garažama, marinom u Porto Barošu, hotelom i kongresnim centrom, ...
	4. GORDANA PETROVIĆ je predložila da se korisnicima usluga Narodne čitaonice na Korzu postave klimatizacijski uređaji koji su u ljetnim mjesecima postali neophodni, budući smatra da nije riječ o nekoj velikoj investiciji, a u mnogome će doprinijeti ug...
	5. BOJAN KURELIĆ je upitao po kojim kriterijima i na temelju kojeg natječaja je Festivalu pod imenom Republika dodijeljeno pola milijuna kuna proračunskih novaca i koja pravna osoba stoji  iza organizacije tog festivala?
	BOJAN KURELIĆ je dodatno upitao tko stoji iza organizacije Festivala Republika te na temelju čega je procijenjeno da je taj Festival vrijedniji 50 puta od Festivala Ri rock koji se u Gradu Rijeci održava od 1979. godine i koji je prema službenom istra...
	Što se riče Ri rocka, iznio je da se radi o manifestaciji koju Grad kontinuirano podržava, bez obzira na to da li su organizatori uspjeli predstaviti njezin značaj. Isto tako, volio bi znati koje je to službeno istraživanje po kojem je Ri rock najpozn...
	6. DANKO ŠVORINIĆ je, vezano uz intenzitet gradskih događaja za vrijeme ljetnih mjeseci, konstatirao da je najveći broj događanja koncentrirano u 6. mjesecu, nakon čega slijede Riječke ljetne noći u 7. mjesecu, nakon čega počinje mrtva sezona u kolovo...
	Što se tiče 8. mjeseca, naglasio je da Grad nema kolektivni godišnji odmor, za razliku od Kazališta koje u 8. mjesecu ima kolektivni godišnji odmor, budući da ga djelatnici nemaju kada iskoristiti obzirom da im u 9. mjesecu počinje sezona, a Riječke ...
	Nadalje je naveo da Grad i Kazalište ne moraju biti organizatori svih kulturnih događanja u Rijeci, pozivajući sve one koji imaju ideje kako obogatiti turističku i kulturnu ponudu Grada neka se jave gradskoj upravi. Na žalost, praksa načina funkcioni...
	Podsjetio je da je Grad prije par godina inicirao organizaciju jednog festivala u 8. mjesecu, za kojeg su izdvojena značajna financijska sredstva, ali koji na žalost nije uspio jer u 8. mjesecu nema interesa za takav vid događanja. Prema tome, ne bje...
	DANKO ŠVORINIĆ je dodao da je činjenica da u 8. mjesecu pada intenzitet događanja u Gradu Rijeci i misli da nije točno da se ne može napraviti veći napor u tom smislu kako bi Grad od toga imao neke koristi i kako ne bi izgledao tako pusto.
	7. ANA TROŠELJ je podsjetila kako je Gradonačelnik na Svečanoj sjednici Gradskog vijeća održanoj 15. lipnja o.g., povodom proslave zaštitnika Grada, najavio blistavu budućnost 3. maja, također jednog od simbola našega Grada, te je upitala koji je stva...
	Podsjetio je da upravo zbog činjenice da je tadašnja vlada HDZ prihvatila privatizaciju kao model restrukturiranja i obvezala se u Briselu da će se to provesti do ulaska Hrvatske u Europsku uniju, nije bilo druge mogućnosti nego to provesti. Alternat...
	Vjeruje da će Uljanik i "3. maj" sinergijskim djelovanjem uspjeti sačuvati brodogradnju u Primorsko-goranskoj i Istarskoj županiji, a koliko će u tome biti uspješni ovisit će o njihovim upravama, jer sam čin privatizacije bez osiguranja poslova koji s...
	8. VUK PRICA je upitao kada će Grad proširiti besplatnu internet mrežu, koja na inicijativu Gradonačelnika već pokriva veći dio grada, na područje Dječje bolnice Kantrida kako bi olakšala život pacijentima?
	9.MILENA KRALJEVIĆ je upitala da li Grad ima namjeru sufinancirati, potpomognuti rad dadilja koje su stekle izobrazbu kroz program kojeg je Grad sufinancirao, čime bi se riješila nezaposlenost žena, a s druge strane bi se riješio problem smještaja dje...
	Paradoksalno je što se povećanjem kapaciteta dječjeg vrtića povećava i broj neupisane djece, što na neki način može biti pohvalno, jer se program Dječjeg vrtića Rijeka i njegova cijena prihvaćaju kao atraktivni i u programskom i u financijskom smislu...
	Najavio je da će se ovih dana odabrati izvođač radova za izgradnju Dječjeg vrtića Pehlin, kao i banka koja će financijski pratiti izgradnju tog Vrtića kapaciteta cca 130 djce, a završetak izgradnje očekuje do početka pedagoške godine 2014.
	Također, u suradnji s Talijanskom unijom radi se na izgradnji još jednog vrtića na području Krnjeva i novog vrtića na području Rastočina koji bi trebao zamijeniti stari Vrtić, ali s puno većim kapacitetom, što bi trebalo zadovoljiti potrebe za upis dj...
	Podsjetio je da je Grad financijski podržao edukaciju dadilja, ali smatra da nije dobro rješenje da se to financira iz gradskog Proračuna, barem ne u kontekstu ako se podrazumijeva da bi jedna dadilja čuvala jedno dijete, jer je to daleko iznad uobiča...
	10. HRVOJE BURIĆ je iznio dvije digresije. Prvo, u svezi privatizacije 3 maja naveo je da je u njoj sudjelovao i član SDP gdin Mimica te gđa Pusić, predsjednica Nacionalnog odbora.
	Drugo, govoreći o zaobilaznici iznio je da investitori nisu Hrvatske ceste, već je  Tvrtka Autocesta Rijeka-Zagreb.
	Nadalje je naveo kako je od nekoliko poslovnih ljudi dobio informaciju da se za financiranje Regate Fiumanka daju verbalne donacije, pa ga interesira kakve su to verbalne donacije te o kojim se iznosima verbalnih donacija radi?
	Što se tiče digresija, odgovorio je da je točno da su gdin Mimica i gđa Pusić bili  informirani o onome što je gdin Polančec, kojeg se više nitko ne sjeća, potpisao u Briselu. Znači da su bili informirani, a nisu u tome sudjelovali jer nisu mogli.
	Što se tiče Hrvatskih cesta koje su toliko dugo trebale graditi tu dionicu, on je to možda smetnuo s uma. Inače taj perfektan potez prebacivanja nadležnosti na Autocestu Rijeka-Zagreb i ubacivanja u obvezu Autocesta Rijeka-Zagreb još i dionice do gra...
	HRVOJE BURIĆ je dodao da se cesta i zaobilaznica ne mogu graditi razglednicama već novcem.
	Nadalje, govoreći o verbalnim donacijama spomenuo je gdina Bruna Bonifačića, predsjednika Uprave ACI-a koji je Skupštinu Uprave izvijestio da je član Uprave Dražen Nikolić samoinicijativno verbalno ugovarao model sponzorstva za prigodne poklone za Re...
	11. IVAN BOGDANIĆ je govoreći o izgradnji komunalne infrastrukture u prigradskim naseljima Gornji Zamet, Mihovilići, Androv Breg, Brašćine-Pulac, Drenovi itd. gdje se radi o sustavima za prikupljanje fekalnih i otpadnih voda, gradnju plina, vode i sl....
	Krediti koje Vodovod i kanalizacija i Grad Rijeka preuzimaju od Evropskih banaka uvjetuju drukčiji način prikupljanja oborinskih voda. Znači njihovo prikupljanje ne u sustav fekalnih voda nego prikupljanje i vraćanje u sustav kao sanitarne, industrij...
	Interesira ga što će Grad Rijeka učiniti da se na dovršenim dionicama nešto sanira kako bi se u budućim projektima koji se grade izbjegla ovakva situacija?
	Nije to problem samo u Rijeci. To je problem praktično u cijeloj Hrvatskoj. To se pokušava riješiti u nekim dijelovima investicija koje se provode, ali na žalost ne u svim.
	U kontekstu projekta koji je najavio i koji će se i financirati iz sredstava Europske unije, pokušat će se naći rješenje problema oborinske odvodnje, iako to nije nimalo jednostavno.
	Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.

